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Abstract (en)
The invention relates to a grid rod (8) for the construction of a grid, comprising two side webs (12, 14) arranged at a spacing from one another as
well as, arranged one behind another between these side webs in the longitudinal direction of the same, a number of lamellar bodies (6), between
which a gas blow-out slot (34) is left in each case. The side webs (12, 14) are formed by two mutually opposite legs of a rigid frame (2), and the
lamellar bodies (6) are designed in each case as individual components which can be detachably connected to the side webs (12, 14). The lamellar
bodies (6) are preferably threaded one behind another into longitudinal guides (18, 20) arranged on the frame and are held by spacing projections
(30, 32) at a distance which is necessary for forming a gas blow-out slot (34). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Rostbodenelement (8) zum Aufbau eines Rostbodens, umfassend zwei mit einem Abstand zueinander angeordnete
Seitenstege (12, 14) sowie mehrere zwischen diesen Seitenstegen in Längsrichtung derselben hintereinander angeordnete Lamellenkörper (6),
zwischen denen jeweils ein Gasausblaseschlitz (34) belassen ist. Die Seitenstege (12, 14) sind durch zwei einander gegenüberliegende Schenkel
eines starren Rahmens (2) gebildet, und die Lamellenkörper (6) jeweils als einzelne, mit den Seitenstegen (12, 14) lösbar verbindbare Bauteile
ausgebildet. Die Lamellenkörper (6) werden vorzugsweise in am Rahmen angeordnete Längsführungen (18, 20) hintereinander eingefädelt und
werden durch Abstandsvorsprünge (30, 32) auf einem zur Bildung eines Gasausblaseschlitzes (34) erforderlichen Abstand gehalten. <IMAGE>
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